
‘Overheidsleningen bedreigen krediet - verstrekking bedrijven’ 
 

De Belgische schatkist zal dit jaar een recordbedrag van 89 miljard euro lenen op de kapitaalmarkten, zo schreef deze 
krant gisteren. Het bedrag is niet nieuw voor begrotingsspecialist Luk Van Biesen (Open Vld), maar hij is wel blij met de 
berichtgeving erover. “Het kan dienen als een signaal en wijzen op de sense of urgency.” Van Biesen begrijpt dat de Belgische 
schatkist in de huidige omstandigheden zo’n hoog bedrag moet ontlenen, maar wijst op de gevaren die daarmee gepaard gaan 
voor de bedrijven. “Door de hoge leningen die de overheden aangaan, wordt de kredietmarkt verstoord. Ondernemingen 
geraken zo minder makkelijk aan krediet”, waarschuwt hij. “En dat terwijl er bij de financiële instellingen al heel wat wantrouwen 
bestaat om de bedrijven van kredieten te voorzien.”  Volgens het Kamerlid heeft onze economie er dan ook alle belang bij dat 
de staats schuld versneld wordt afgebouwd. Dat zou kunnen door de participaties die de overheid sinds de crisis in de banken 
heeft sneller van de hand te doen. Voor de diverse reddingsoperaties in de banksector leende de regering in totaal 20 
miljard euro. Wanneer die overheids steun terug wordt gevorderd is nog onduidelijk. Minister van Financiën Didier Reynders 
(MR) liet al weten niet gehaast te zijn om  de bankaandelen versneld van de hand te doen. Volgens Reynders levert de 
staatsinterventie in de banken nu al meer op dan ze kost. (TM) 


